



DOKUMEN MEJA

No. Sebutharga : JPS.H.SEL No. 15 / 2010

**MEMBINA DAN MEMPERKUKUHKAN BENTENG SUNGAI BERNAM,
DI KAMPUNG CHANGKAT BINTANG, MUKIM HULU BERNAM,
DAERAH HULU SELANGOR.**

Tawaran ini akan ditutup pada 12.00 Tengah hari **11.05.2010** di Pejabat Jabatan Pengairan Saliran Hulu Selangor, 44000 Kuala Kubu Bharu. Tawaran hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bermeteri yang ditandakan di sudut kanan dengan No. Rujukan Sebutharga.

Bil.	Keterangan Kerja	Unit	Kuantiti	Kadar	Jumlah
	Mengadakan tenaga buruh dan segala peralatan kerja serta jentera bahan binaan secukupnya untuk menyempurnakan kerja kerja tersebut di atas seperti berikut:-				
1	Kerja-kerja pendahuluan dengan mengadakan Insuran-insuran Tanggungan Awam dan Pampasan Pekerja sepanjang tempoh kerja.	L.Sum	-		
2	Membekal dan membina sebuah pembetung bulat berukuran 900 mm dia x 13 meter panjang jenis yang diluluskan oleh SIRIM termasuk kerja mengorek ke paras yang dikehendaki, menyiapkan tapak konkrit wing wall dan head wall.	L.Sum	-		
3	Membekal dan memasang sebuah Flap Gate 'Mild Steel' pada permukaan depan pembetung yang diarahkan.	L.Sum	-		
4	Mengadakan "S" bend bagi laluan paip air Sediada (Kerja-kerja termasuk mendapatkan Kebenaran daripada pihak Syabas)	L.Sum	-		
5	Mengorek parit "Borrow Pit" dan saluran keluar ke Sungai Bernam sepanjang 200m.	L.Sum	-		
6	Sediakan jalan sementara bagi laluan kenderaan keluar masuk ke kawasan kampung.	L.Sum	-		
7	Membekal tanah, mengangkut dan memadatkan tanah bagi membina benteng sungai berukuran purata 9.5 meter x 2.4m tinggi sepanjang 200m. (Anggaran kuantiti tanah tambahan adalah 4560 m ³ . Segala urusan mendapatkan permit daripada	L.Sum	-		

Bil.	Keterangan Kerja	Unit	Kuantiti	Kadar	Jumlah
	Pejabat Tanah dan kos bagi mengambil dan mengangkut tanah ditanggung sepenuhnya oleh Kontraktor)				
8	Membekal,menambak serta memadat batu crusher run setebal 100mm x 3.0m x 200m.	m2	600		
9	Membekal,menghampar serta memadat premix setebal 25mm x 3.0m x 200m.	m2	600		
10	Membekal dan menanam rumput di kiri kanan pada setiap benteng tersebut. Anggaran Keluasan ditanam 2200 m2.	L.Sum	-		
Jumlah:					